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Møte referat - Rådmannskollegiet 03.april 201 8

Til stede Rådmann i Bamble
Rådmann i Kragerø
Rådmann i Porsgrunn
Rådmann iSiljan
Rådmann i Skien:
Rådmann i Drangedal

Rolf Dehli for Tore Marthinsen
I nger Lysa
Per Wold
Jan Sæt h re
Ole Magnus Stensrud
Jørn Christian Schjøth Knud sen

For fa ll Rådmann i Bamble Tore Mart h insen

Sted /tid GKI’s nye lokaler, Citybygget Skien
Møteleder Per Wold
Referent Turid Nøstdal

Styremøte GKI 08.30 - 09.20
- Eget referat sendes ut fra GKI

Pkt. Sak Ansvar:
19 /18 Referat fra møte 01.03.2018

Referatet godkjent uten merknader.
Turid

20 /18 «Nye ViG»
Per deltar på allmøte i ViG 9.april for å orientere om mandatet og endring i
vedtektene

Kandidater til styret - Per samordner før oversendelse til valgkomiteen

Turid oversender følgende til ordførerene:

Vedtektene § 6 Styret - valgperiode:
Denne er nå 4 år. Anbefales endret til 2 år

Forslag til vedtak - behandling av vedtekter og selskapsavtale :
I henhold til lov om IKS, § 4 oversendes endrede vedtekter og
selskapsavtale til by - og kommunestyrene for endelig behandling

Oppfølging sekretariatsfunksjonen – ansvaret ligger i Skien som avklarer
videre.

21/ 18 Grenlandsrådets møte 13.04.2108 .
Oppfølging av vedtak fra Ordførerkollegiet 23.mars

- Ole M klarerer tidspunkt for når Fylkesmannen i Vestfold kan
komme

- Årsmelding 2017 og Handlingsplan 2018 , Ok også for dette
foraet

22/18 Høringer
Regionreformen – frist 9.mai
Ordførerkollegiet ønsker å få tilsendt utkast til sak fra Kragerø som
utgangspunkt for sin behandling. Denne er oversendt til kommunene for
bruk/redigering før behandling i kommunene.
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Pkt. Sak Ansvar: 
Bamble hadde utredet saken selv for å rekke behandlingsfristene 
 

23/18 Eventuelt 
Felles terminalbygg – Geiteryggen v/Ole Magnus 
Kommunene eier dette sammen. Ny sak på hvordan kostnader skal 
fordeles i forhold til drift vil komme.  
 
Deltakelse i ekstern administrativ arbeidsgruppe NTP v/Per 
Viktig at dette samordnes i Grenland. Viktig å ha med noen som har 
kjennskap til hva som Grenland er opptatt av. Ole Magnus følger opp 
 
Status Siljan Skisenter – innmeldt av Ole M 
Det er fortsatt ikke avklart hvorvidt idrettslaget har mulighet til å drifte 
dette. 
 
Invitasjon til strategisamling med Tieto 21.juni 
Viktig å delta på denne samlingen 

 

 


